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Betreft 

 
Agenda RvB 3VL 

 
 
 

Datum 
 
Aanvangsuur 

19/11/2024 
 
19h00 
 

Locatie Beenhouwerstraat 28, Willebroek 

 

Genodigden: Bieke Verscheure, Bart Thijs, Christian Steenackers, Jean-Paul Beusen, Bruno Roels,  

Hans Feryn, Niki Devoldere, Simon Plasschaert 

Voor agendapunt 1, 4.a, 4.b, 4.c: Maarten De Wilde 

Verontschuldigd: / 

Tijdswaarnemer: secretaris – Jean-Paul Beusen 

 
 Agenda:  
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering  
De verslagen van de RvB  van 04/09/2024 en 05/10/2024 worden goedgekeurd 
 
 

1. Inhoudelijke terugkoppeling topsport  

Toelichting door de nieuwe topsportverantwoordelijke. 

Er worden verschillende scenario’s besproken waarbij er geanticipeerd wordt op de topsportsubsidies 

voor 2025. Postolympisch en met een beperktere groep aan elites is het logische gevolg dat er meer 

druk op het budget komt. Triatlon Vlaanderen zal in 2025 opnieuw eigen middelen investeren in de 

topsportwerking om de kwaliteit zo hoog mogelijk en het aanbod zo volledig mogelijk te maken met 

het uitgangspunt “atleet centraal”. 

 

De belangrijkste topics die aan bod kwamen zijn: 

- Aanbod voor atleten die niet instappen in de werking 

Ook bij atleten die niet instappen in de werking geldt het principe dat er kansen moeten gegeven 

worden om zich te laten ontwikkelen tot elites. We blijven echter van mening dat het ideale traject 

richting topsport gefaciliteerd en aangeboden wordt door de federatie. 
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- Verwachtingen vs. Mogelijkheden van de federatiecoaches betrokken in de werking 

In de huidige situatie (budgetair + aantal atleten in de werking) moeten de ambities afgestemd zijn 

op de realiteit. Er is overleg met de coaches hoe ze optimaal kunnen functioneren en welke middelen 

daar tegenover kunnen gezet worden. Er kan op dit moment niet ingegaan worden op vragen om 

een tewerkstellingsgraad te verhogen. 

- Communicatie met atleten  

Het is van groot belang dat er transparant en helder gecommuniceerd wordt, zowel met atleten in de 

werking als atleten die niet instappen in de werking. Zeker in het geval er verschuivingen zouden 

gebeuren op vlak van takenpakketten, rollen, … 

2. Resultaten zelfevaluatie RvB 

De RvB vulde anoniem een zelfevaluatie uit, de resultaten hiervan worden gezamenlijk besproken. 

De belangrijkste conclusies zijn: 

- Het vergadermoment: dinsdagen 19h00 blijft behouden. 
- Met betrekking tot locatie en frequentie zullen er in 2025 8 bijeenkomsten van de RvB 

worden gepland. 4x fysiek, 4x online, afwisselend. De fysieke bijeenkomsten kunnen 
doorgaan in Willebroek. 

- Richttijd voor een RvB is 2h 
- Huidige procedure blijft behouden: 2 weken voor datum wordt de agenda bezorgd en 

kunnen er zaken worden toegevoegd. 1 week voor datum worden de 
achtergronddocumenten verspreid. 

- Er zijn geen opmerkingen mbt. de kwaliteit van de achtergronddocumenten en verslagen. 
- De RvB gaat ermee akkoord dat een vergadering kan doorgaan van zodra er 5 personen 

aanwezig zijn. 
- De RvB is van mening dat het huidig aantal bestuursleden volstaat. Nieuwe personen mogen 

zich steeds aanmelden maar er ontbreken geen specifieke competenties waarvoor een 
oproep moet gelanceerd worden. 

- De RvB behoudt de huidige werkwijze om tot consensus te komen via gesprek en discussie. 
Het nemen van beslissingen via stemming wordt vermeden. 

Aandachtspunten 

- Agenda: meer nadruk op beleidsmatige/adviserende/toekomstgerichte topics + ook 
aangeven per topic wanneer iets ter beslissing / ter info is. 

- Om de 2 weken wordt er een inhoudelijke stand van zaken aangeleverd om er op die manier 
over te waken dat er kan gefocust worden op bestuurszaken tijdens de RvB. 

- Er wordt aangegeven aan dat niet elk lid vd RvB het gevoel heeft dat iedereen hetzelfde 
“gewicht” krijgt in een discussie.  

- Bestuursleden roepen op om het netwerk en expertise van de bestuursleden beter te 
benutten. 

De RvB streeft naar een optimale werking en neemt zich voor om deze werkpunten ter harte te 
nemen. 
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3. Goedkeuring evaluatie AD 

Het verslag van het evaluatiegesprek van de algemeen directeur werd vooraf verspreid aan alle 

bestuursleden. Het bestuur gaat akkoord met de evaluatie die gemaakt werd door de voorzitter en 

ondervoorzitter. 

 

4. Terugkoppeling commissies en werkgroepen 

a. Werkgroep multisport 9/11 

 Belangrijkste conclusies:  

- “Kansen creëren” staat centraal in toekomstige criteria  

- Waar mogelijk wordt bekeken waar niet-Olympische atleten kunnen ondersteund worden 

(kruisbestuiving met topsport).  

- Indien er deliberaties moeten gemaakt zal de werkgroep multisport deze beoordelen en een 

advies uitbrengen aan de topsportcommissie  

- Loïc Hélin stelde zich kandidaat en wordt opgenomen in de werkgroep  

 

 
b. Werkgroep marketing 

Belangrijkste conclusies: 

- Er liggen nog heel wat opportuniteiten in het verschiet  waarop kan ingespeeld worden met 

de huidige partnerstrategie. De volgende stappen hierin worden besproken. 

- Huidige partnerstrategie focust op het klassieke sponsormodel waarbij de ROI vooral wordt 

aangeboden in de vorm van visibiliteit. Andere pistes moeten onderzocht worden. 

- Concrete potentiële partners worden opgelijst en zullen gecontacteerd worden.  

 

c. Topsportcommissie 

De topsportverantwoordelijke zal initiatief nemen om de topsportcommissie in te plannen. De 

huidige samenstelling blijft behouden. 

Aandachtspunt:  

- Resultaten van de bijeenkomsten moeten beter worden gedocumenteerd en gepubliceerd. 

- Potentiële belangenconflicten worden vermeden.  
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d. Commissie gezond en ethisch sporten 

Geen recente bijeenkomst 

e. Financiële commissie 

Geen recente bijeenkomst 

f. Technical officials commissie 

Oproep om strenger toe te kijken op drafting en non-drafting, er toont zich een trend waarbij atleten 

steeds laxer omgaan met deze regels. 

 

5. Circuits 2025 

De voorgestelde samenstelling voor kidstoer, jeugdcup en lotto duatlon series wordt goedgekeurd. 

Deze circuits worden gelanceerd. 

Met betrekking tot T³ wordt de puzzel gelegd en zal het circuit zo snel mogelijk worden samengesteld 

en gepubliceerd. 

 

6. Update BE3 

De agenda voor de RvB van BE3 wordt overlopen, standpunten worden gezamenlijk beslist. 

Er dringt zich een wijziging in structuur en organigram op dat zal worden geïmplementeerd in 2025. 

Een voorstel voor de nieuwe structuur wordt op tafel gelegd en besproken. 

 

7. Planning komende activiteiten 

 Algemene werking  

- 23/11 docentendag Willebroek  

- 14/12 werkgroep vrijwilligers BE3  

RvB 3VL  

- 13/12 bedanking bestuurders  

- 17/12 RvB ifv. Begroting + evaluatie goed bestuur  

- 11/02 RvB ifv. Jaaractieplan  

- 4/03 RvB ifv; AV  

- 13/3 RvB ifv. AV  

- 22/3 Algemene vergadering  
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8. Varia 

/ 


